

環境與能源政策 Environmental and Energy Policy

1. 遵守環境與能源法規，降低環境衝擊

Complying with environmental protection and energy regulations, and minimizing environmental impacts

2. 持續改善環境績效，提升資源利用效率

Continuing to improve of environmental performance and resource utilization efficiency

3. 檢視採購流程，優先購買節能標章產品

Reviewing the purchasing process, and prioritizing the purchase of energy-saving products with green mark

4. 透過教育訓練，提升員工環境永續認知

Raising the awareness of environmental sustainability of all employees through education and training

5. 發展新事業項目時，導入環境永續國際基準

Incorporating environmental sustainability-related international standards when introducing new business projects

6. 實踐保護生物多樣性及零毀林目標

Implementing group-level best practices for biodiversity conservation and no deforestation

*適用對象與範疇：

本政策適用於嘉新企業團所有員工及供應商、承攬商等合作夥伴（包含合資企業及外包商），適用範疇包括營運、採購、物流及產品研發等，並於進行合併與併購前依循此政策善盡調查之責，以達成環境永續發展。

*Scope of parties and application:

This policy applies to all of Chia Hsin Cement Group's employees and its subsidiaries, suppliers, contractors, and other key partners, including joint venture partners and outsourced partners, while covering operations, procurement, logistics, product research and development. Also we conduct due diligence in accordance with this policy before any merger and acquisition to achieve the development of environmental sustainability.